
Referat af bestyrelsesmøde tirsdag d. 10. oktober 2017 
 
 
Til stede 
Mette, Anne-Dorthe, Charlotte og Ole 
 
Fraværende 
Lise og Sara med afbud 
 
Pkt. 1 – Valg af mødeleder  
Ole blev valgt til mødeleder. 
 
Pkt. 2 – Godkendelse af dagsorden  
Den udsendte dagsorden blev godkendt med mindre justeringer. 
 
Pkt. 3 – Status vedr. GEF og husleje 
Kassereren orienterede om status. 
 
Pkt. 4 – Dagsorden til fællesmødet den 25. oktober 
Lise havde fremsat udkast til dagsorden for det kommende fællesmøde, der blev godkendt med 
mindre justeringer. 
Endelig dagsorden kan først udsendes efter mandag den 16. okt. som har været annonceret 
deadline for punkter til dagsordenen. 
 
Pkt. 6 – Nyt fra og om 
 
• Opsigelsen fra Brigitte og Søren 

 
• Salget af 26.1 
 
• Stien Nivå-Humlebæk 
 
• Status ”svellemuren” 
 
• M.v. 
 
Pkt. 7 – Evt. 
Anne-Dorthe luftede muligheden for et evt. kulturfremstød med udgangspunkt i det billedlige, 
kreative perspektiv, som hun vil vende tilbage til med et mere konkret forslag til indhold. 
 
Ref. Ole og bestyrelsen efter Lises forarbejde 
 
Næste bestyrelsesmøde: tirsdag den 21. november 2017 kl. 20.00. 
 
 


